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Ljubljana - Še vtem tednu se bo na seji
sestal nadzorni svet Telekoma Sloveni-
je. Uprava, kiji predseduje IvicaKranj-
čevič, je imela namreč do 31. januarja
čas, da pripravi podlage za sprožitev
morebitnih pravnih postopkov proti
nekdanjemu vodstvu. Za zdaj upravo,
ki sta jo vodila Bojan Dremelj in Dušan
Mitič, kljub napovedim ni doletela še
nobena odškodninska tožba.

Medtem je šest delničarjev, ki imajo
v lasti več kot pet odstotkov delnic
Telekoma, med njimi pa so tudi Kapi-
talska družba (sklad PPS) ,NLB in Zava-
rovalnica Triglav, zahtevalo sklic skup-
ščine Telekoma, ki bo odločala o le eni
zadevi - pooblastiluupravi za kupova-
nje lastnih delnic. Čeprav obrazložitve,
ki so jo posredovali skupaj z zahtevo,
niso hoteli razkriti ne v Telekomu ne v
Kapitalski družbi, pa smo uspeli izve-
deti, daje delničarjemprekipelo zaradi
skoraj 200-milijonske slabitve naložb
na Kosovu in v Makedoniji, ki so jo v
Telekomu naznanili v začetku januarja

letos.
Spomnimo, cenitev, ki jo je naročila

nova uprava, je pokazala, da je make-
donski One, za katerega so zgolj v okvi-
ru prevzema pred manj kot dvema le-
toma plačali 184 milijonov evrov, vre-
den le še 96 milijonov evrov. Kosovski
Ipko, kamor je Telekompravtako vložil
več kot 200 milijonov evrov, pa je bilo
treba prevrednotiti za dobro tretjino,
na 139 milijonov evrov. Pri tem povej-
mo, da je bivša uprava Telekoma leto
dni pred tem naročila cenitev, ki je na
podlagi njenih projekcij ugotovila, da
je Ipko v resnici vreden ravno tretjino
več. Če bi torej upoštevala realnejše

načrte in ne bi najprej prišlo do prevre-
dnotenja navzgor in kmalu nato nav-
zdol, bi manjšinski lastniki Ipka, med
drugim Factor Banka in Madeleine Al-
bright, prejeli 20 milijonov evrov
manjšo »dividendo« ob izstopu iz Ipka.
Prav neracionalno trošenje denarja za
naložbe po Balkanu (revizije so odkrile
vrsto pomanjkljivosti) je razlog, da
omenjeni delničarji Telekoma menijo,
da bi bilo denar bolj smotrno nameniti
za nakup lastnih delnic in ga - prek
višjega donosa na kapital in dviga teča-
ja delnice na borzi - deliti z delničarji.
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Simonič v drugo razrešen zakonito
Če ji direktorja Agencije za pošto in elektronske komunikacije (Apek) v
prvem poskusu 26. novembra 2009 ni uspelo zamenjati v skladu z
zakonom, pa so bili na vladi v drugo, pol leta kasneje, bistveno bolj
previdni. Tomažu Simoniču, ki ga je odnesla brezplačna podelitev
frekvenc UMTS Tušmobilu, so namreč v nasprotju s prvo odstavitvijo z
mesta prvega moža Apeka omogočili zagovor. Upravno sodišče v Novi
Gorici, ki je razveljavilo prvo razrešitev, je tako presodilo, da je bil drugi
postopek pravilen in zakonit, Simoničevi ugovori pa neutemeljeni.


